

## 周末早午餐

## Weekend Brunch

在 Ebony 慵懒地享受一个不一样的周末早午餐, 尽情享受属于自己的慢调时光。

Weekends are better at Ebony with the introduction of our new Weekend Brunch.



请关注我们的微信获取更多优惠信息 Follow us on Wechat to enjoy special offers

垂询或预订,请致电 广州文华东方酒店 4 层 广州市天河区天河路 389<sup>4</sup> For more information or reservation, call +86 20 3808 888 Level 4, Mandarin Oriental, Guangzhou 389 Tianhe Road, Tianhe District, Guangzhou



琳琅满目的自助式前菜及鲜蛋驿站, 为客人提供各式美味菜式如烟熏三文鱼本尼迪蛋, 松露炒蛋或低温水煮蛋配蟹肉等。

每周十款主菜, 任君选一

烤九节虾 芝士玉米糊和烩番茄-罗勒

和牛汉堡配松露肉汁 蘑菇泥,芝麻菜和欧芹炸薯条

扒羊排 百里香意大利烩饭,山羊芝士和橄榄粉

香蒜烤多宝鱼 绿芦笋和白芦笋,三文鱼酱和黄油汁

> 鹅肝和慢煮鸭腿 八角-橙皮碎

当然,您一定不能错过我们的招牌火焰冰淇淋, 以丝丝甜蜜结束本次的用餐。

每周六、日,中午12点至下午3点 人民币388元\*含无限畅饮气泡酒、红白葡萄酒、鸡尾酒和 健康鸡尾酒、软饮料、咖啡及果汁 \*以上价格需另加收 15% 服务费

Take your pick of delicious appetisers from the buffet counter and egg station showcasing smoked salmon egg benedict, truffled scambled egg and egg 'mollet' with crab.

Select your choice of 10 main courses served to your table including the following Chef's recommendations.

BBQ TIGER PRAWNS

Polenta cheese grits and tomato-basil stew

WAGYU BEEF BURGER

Truffle gravy, mushroom puree, arugula, parsley fries

**GRILLED LAMB CHOPS** 

Thyme risotto, goat cheese, kalamata olive dus

GARLIC BROILED TURBOT

Green and white asparagus, salmon caviar, dill butter sauce

POTTED FOIE GRAS

Slow cooked duck leg and star anise-orange crumble

End the perfect meal with decadent desserts including our signature Baked Alaska.

Available every Saturday and Sunday, from 12 noon to 3 pm. CNY 388\* per person including free flow sparkling wine, Sangria, cocktails, mocktails, soft drinks, coffee and tea.

<sup>\*</sup> Price is subject to 15% service charge